
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-04-30

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:05

§ 2 Närvarande ledamöter
Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Matilda Friberg, evenemangsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Emil Bertilson och Hampus Möller väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
§ 11 och § 12 läggs till och dagordningen fastställs sedan.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-04-23).



§ 8 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har haft mejlkontakt och skött planeringen framåt.

Vice Ordförande
Vice ordförande har haft kontakt rörande en eventuell glassutdelning den 16 maj.

Kassör
Kassör har skött löpande arbete.

Sekreterare
Sekreteraren har dragit igång casetävlingen samt utfört löpande arbete.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har skött löpande arbete.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har varit på LAMG-möte. De ska hålla i en kursombudsavslutning
nästa vecka.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har ordnat med det sista inför diplomeringen.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har gjort ansökan för deras utskott.

§ 10 Diskussion: JF-klaga
Det har inkommit klagomål om att det förekommer dålig attityd mot lärare och kursombud
från studenter i T6.

Styrelsen hänvisar ärendet vidare till utbildningsansvariga.

§ 11 Beslut: GAIUS budget
Mindre ändringar i GAIUS budget.

Hampus Möller är jävig och röstar därför inte.
Budgeten antas enhälligt (10/10).

§ 12 Beslut: JF budget
Årets biljettförsäljning för diplomeringen blir större än väntat och det har gjorts ändringar i
budgeten för att återspegla detta.

Till följd av den stora försäljningen så gick budgeten för evenemanget med stort överskott.
Överskottet berodde på att priset för biljetterna behövde sättas innan besked om anslag från



högtidsfonden hade kommit. Pengar från högtidsfonden betalas inte heller ut innan
evenemanget är genomfört, och dessutom tog beskedet ovanligt lång tid i år. Därför valde
evenemangsansvariga i samråd med kassör att ta höjd för att utbetalningen från fonden inte
skulle vara så stor som den nu ser ut att bli.

Därför antar styrelsen den nya budgeten med notering beträffande ovanstående resonemang.

Budgeten antas med not (11/11).

§ 13 Övrigt
Idrottsansvarig noterar att många event krockar med varandra. Det är problematiskt att
schemahanteringen inte fungerar smidigt mellan alla parter på skolan och styrelsen
uppmärksammar att det finns ett problem.

§ 14 Nästa möte
2024-05-07 kl. 08:00-09:00.

§ 15 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 09:08

Hampus Möller (11 juli 2024 19:53 GMT+2)
Hampus Möller

Hampus Möller

Emil Bertilson (18 juli 2024 21:58 GMT+2)
Emil Bertilson
Emil Bertilson
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